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Vá�ení spoluob� ané, 
ráda bych se vrátila k  reportá�i, kterou se 
mnou a s paní starostkou Vyhnálkovou 
nato� ila v únoru tohoto roku � eská televize a 
která se týkala velkého nár� stu obyvatel 
v posledních letech, jak u nás v Litvínovicích, 
tak na Srubci. Bohu�el zestru� n� ním 
reportá�e došlo k tomu, �e hned v úvodu 
redaktor �ekl, �e v Litvínovicích a na Srubci 
je stop stav výstavb� . Samoz�ejm� , �e jsem 
nic takového ne�ekla, stejn�  jako kolegyn�  ze 
Srubce. Územní plán je stále platný a podle 
n� j se také staví. Stavební uzáv� ra se musí 
�ídit Stavebním zákonem, má svá pravidla a 
nelze ji jen tak vyhlásit. Nicmén�  to 
neznamená, �e jsem s podobou ÚP spokojena 
a jak slyším názor ve�ejnosti, rozhodn�  
nejsem sama. Jak se ukazuje, náš ÚP má více 
povahu politickou, ne� ekonomickou. 
Nem� �eme po�ád slep�  uspokojovat 
po�adavky vlastník�  pozemk� , � i investor� . 
Obec je ze zákona povinna a zodpov� dná 
nejen za schvalování programu rozvoje svého 
území, ale i tento rozvoj sledovat a 
kontrolovat. V minulém volebním období 
bylo schváleno zadání nové ÚPD, ve které 
jsme krom�  jiného po�adovali redukci 
zástavby rodinnými domy. Je to velice 
nepopulární opat�ení, nicmén�  nejen pr� zkum 
a rozbory ukazují toto jako nezbytné  -  
p�edkládá nám to samotný denní 
�ivot...……A práv�  p�i tvorb�  ÚPD nastává 
st�et r� znorodých zájm�  p�i uspo�ádání a 
vyu�ití území a to mezi vlastníky pozemk� , 
podnikatelskými subjekty a obcí.  Enormní 
nár� st obyvatel rozhodn�  neud� lal z našich 
osad obec bohatou. Naopak, masivní 

výstavbou dochází ke zhoršení v mnoha 
oblastech našeho �ivota. Nejen v rámci 
�ivotního prost�edí, kdy vzniká zástavba tam, 
kde byla volná p�íroda, ale velmi 
problematická je u� v dnešní dob�  nadm� rná 
doprava v obci, která probíhá stále na 
komunikaci III.t�. Doslova šokující je výstup 
ze statistiky sv� telných radar� , kterou 
uve�ejníme v p�íštím vydání. 
S argumentem, � ím více obyvatel, tím více 
bude obec bohatnout, nemohu jednozna� n�  
souhlasit. Jak uvidíte ní�e, pr� m� rný da� ový 
výnos na jednoho obyvatele se nijak výrazn�  
nezvyšuje, ve výdajích dnes vyskakují 
polo�ky, které zde d�íve nebyly, nebo byly 
minimální. A proto�e jsem zvyklá svá tvrzení 
dokládat, i toto ní�e up�es� uji v tabulce.  Zde 
je uveden po� et obyvatel od roku 1998 a� do 
sou� asnosti, da� ové p�íjmy v jednotlivých 
letech a zárove�  kolik K�  z daní vycházelo na 
jednoho obyvatele. Také uvádím finan� ní 
náklady v polo�kách, které se nejvíce zvýšily, 
a to jak celkov� , tak op� t v p�epo� tu na 
jednoho obyvatele. Zárove�  je t�eba si 
uv� domit hodnotu 1 K�  v roce 1998 a dnes, 
jaké byly v té dob�  platy a co se za to dalo 
v té dob�  koupit. Ráda bych uvedla, �e nár� st 
infrastrukturního majetku, o který je pot�eba 
se starat ( místní komunikace, vodovod, 
kanalizace – splašková, deš� ová, s ní spojené 
vpust� , ve�ejné osv� tlení), se za toto období 
do dnešní doby více jak ztrojnásobil. P�esto�e 
neustále rozši�ujeme prostory mate�ských 
škol a tím i navyšujeme jejich kapacitu, stále 
nejsme schopni uspokojit všechny po�adavky. 
Stejná situace se nyní ukazuje u  kapacity 
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školy, na kterou se vá�ou i po�adavky 
umíst� ní d� tí ve školní dru�in�  – ty m� �eme 
dnes zabezpe� it pouze do 3. t�. Poslední 2 
roky stojí dokonce rodi� e frontu, aby mohli 
zapsat své dít�  do 1.t�ídy.   Nár� st d� tí a �ák�  
do t� chto za�ízení má pak návazn�  vliv na 

kapacitu školní kuchyn� , která dnes va�í více 
ne� 120 jídel denn� .  Hygienické i prostorové 
podmínky ji� dávno nevyhovovaly a proto 
jsme museli v lo� ském roce tuto situaci �ešit 
její kompletní rekonstrukcí, v� etn�  vybavení 
novými spot�ebi� i. 

 
P� íjmy  1998 1999 2000 2001 2002 2003 2004 
Da� ové p� íjmy 6 309 000 7 152 000 6 695 000 5 914 000 8 199 000 9 133 000 12 671 000 
pr � m. na 1 obyv. 6 334,3 7 053,3 6 262,9 5 054,7 6 174,0 6 303,0 8 244,0 
po� et obyvatel 996 1 014 1 069 1 170 1 328 1 449 1 537 

 

       
 2005 2006 2007 2008 2009 2010 2011 

Da� ové p� íjmy 16 078 000 12 916 000 15 722 000 19 357 000 13 794 000 18 614 000 18 508 000 
pr � m. na 1 obyv. 9 587,4 7 276,6 8 353,9 9 688,2 6 581,1 8 538,5 8 303,3 
po� et obyvatel 1 677 1 775 1 882 1 998 2 096 2 180 2 229 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Pro�  došlo k pokácení 4 topol�  v Mokrém 
 

V b�eznu byly na pozemku parc. � . 938/1 u 
rybní� ku v Mokrém pokáceny 4 topoly. O 
povolení výjime� ného kácení d�evin rostoucích 
mimo les po�ádala SÚS Jiho� eského kraje, jako 
organizace s právem hospoda�it s majetkem 
kraje, na podn� t obecního ú�adu. Jednalo se o 
topoly kanadské, tedy rychle rostoucí k�í�ence, 
které byly hojn�  vysazovány v 50. letech 
minulého století. Výhoda rychlého r� stu je 
hlavn�  z hlediska hospodá�ského významu 
druhu, jeliko� je mo�né jej t� �it u� mezi 20 a� 
40 lety v� ku. P�i vyšším v� ku se tyto stromy 
lámou a opadávají jim v� tve. Stromy u rybní� ku 
byly staré okolo 60 let. Obecní ú�ad konzultoval 
mo�nost odstran� ní strom�  s Agenturou 
ochrany p�írody a krajiny a Odborem �ivotního 
prost�edí MM � eské Bud� jovice. Tyto orgány 
potvrdily, �e popsané riziko kolize se s v� kem 
strom�  zhoršuje a �e v praxi se z 
bezpe� nostních d� vod�  preventivn�  kácejí 
stromy starší 30 let. Zvláš�  po incidentu p�ed 
n� kolika lety, kdy se zlomily t� i topoly 
kanadské u SKP v � eských Bud� jovicích p�i 
b� �ném v� tru. Navíc stromy úpln�  zdravé. To  
 

 

byl také d� vod, pro�  jsme vydali rozhodnutí 
k jejich pokácení. Je jist�  pro mnohé obtí�né 
zvyknout si, �e tato dominanta zmizela, ale je 
t�eba si uv� domit, �e v bezprost�ední blízkosti 
t� chto strom�  vede chodník a silnice. Dále 
bychom cht� li upozornit, �e �ady kanadských 
topol�  jsou prvky, které se v naší krajin�  
objevují práv�  posledních 40 a� 50 let a nejsou 
proto p� vodní. Uprázdn� né místo chceme 
zaplnit výsadbou, která by byla v tradi� ním 
duchu a dále od komunikace na pozemku obce. 
Budeme proto rádi, kdy� se s námi pod� líte o 
své návrhy, jaké druhy strom�  by se Vám tu 
líbily. 
Se SÚS bylo dohodnuto, �e nám p�enechají 
d�evo z jednoho kmene a z n� j se v sou� asnosti 
tvo�í sochy vodníka, �áby  a zvoni� ky, které 
budou umíst� ny na b�ehu rybní� ku jako 
památka pora�ených strom� . Okolí rybní� ku je 
frekventované, pohybují se zde d� ti a v zájmu 
jejich bezpe� nosti v�� íme, �e pochopíte d� vody, 
které nás vedly k pokácení strom�  a �e se 
s�ijete s novou podobou okolí rybní� ku.  
 

Alena Nováková – starostka

Výdaje  : 1998 2011 

Komunální odpady  212 000 2 270 000 
na 1 obyvatele  212,90 1 018,40 

Ve� ejná zele�   46 000 363 000 
na 1 obyvatele  64,20 162,90 

Základní škola  576 000 6 099 000 
na 1 obyvatele 578,30 2 736,20 
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Na 8. zasedání dne 19. 12. 2011 zastupitelé mj. schválili :  
�  Zm� nu rozpo� tu � . 3/2011 
�  Pravidla rozpo� tového provizoria do doby, ne� bude schválen rozpo� et na rok 2012   
�  Sm� rnici � . 15 o odepisování majetku obce   
�  Odpisový plán P�ísp� vkové organizace ZŠ a MŠ Š. Dvory 
�  Provedení inventury majetku obce dle vnit�ní sm� rnice � .5 o provedení inventarizace. 
�  Ceny vodného a sto� ného pro rok 2012 dle vypo� tené kalkulace � EVAKu a.s.: 

              Vodné  : 36,27 v� etn�  DPH, Sto� né :  28,56  v� etn�  DPH, Pevná slo�ka : 616,-  v� etn�  DPH 
�  Uzav�ení smlouvy na zajišt� ní zimní údr�by v obci s fa. M2B s.r.o, 
�  Podání �ádosti o bezúplatný p�evod pozemk�  od Pozemkového fondu � R do vlastnictví obce 

Litvínovice s jejich specifikací. 
�  Zve�ejnit zám� r prodeje obchodu v Šindlových Dvorech s tím, �e zájemci uvedou zám� r vyu�ití 

objektu a nabídkovou cenu za objekt. 
�  Zve�ejnit zám� r pronájmu pohostinství v Litvínovicích od 1.1.2013 
�  Finan� ní p�ísp� vky  

Na 9. zasedání dne 7. 3. 2012 zastupitelé mj. schválili :  
�  Rozpo� et na rok 2012 
�  Smlouvu s Dopravním podnikem � . Bud� jovice a.s. o ve�ejných slu�bách v doprav�  2012 
�  Za�azení území obce do MAS Blanský les – Netolicko o.p.s.a Strategický plán Leader 2007 – 

2013 
�  Aktualizaci „Programu obnovy venkova“  
�  Zadání projektové dokumentace k investi� ní akci „Komunikace Mokré, naproti kravínu“ 
�  Zve�ejn� ní zám� ru obce pronajmout nebytové prostory v objektu � .p. 17 v Mokrém (obchod) 
�  Z�ízení zásahové jednotky sboru dobrovolných hasi��  obce (JSDHO) Šindlovy Dvory 

 (Celá zn� ní schválených Usnesení zastupitelstva obce jsou zve�ej� ována na www. litvinovice.cz - lišta obec – 
samospráva,  usnesení ZO. 
*************************************************** *************************************** 

Letišt�  � eské Bud� jovice – co je u nás nového? 
Jako blesk 
z � istého nebe 
p�išla na za� átku 
tohoto roku 
zpráva Evropské 

komise, �e navzdory schválenému projektu 
nedoporu� uje financování Letišt�  � eské 
Bud� jovice z evropských dotací. Po� áte� ní 
roztrp� ení rychle vyst�ídalo ak� ní jednání vedení 
letišt�  a jasné rozhodnutí dozor� í rady spole� nosti 
Jiho� eské letišt�  � eské Bud� jovice vybudovat 
mezinárodní letecký p�ístav i bez podpory 
z evropských strukturálních fond� . P�edseda 
dozor� í rady spole� nosti a jiho� eský hejtman Ji�í 
Zimola potvrdil v� li pokra� ovat v budování letišt�  
s tím, �e kraj je p� ipraven p�ípadn�  hradit ze 
svých prost�edk�  n� které díl� í kroky modernizace 
letišt� . Tyto kroky spo� ívají v jednozna� ném 
zájmu Jiho� eského kraje, coby vlastníka pozemk�  
a budov na letišti, pokra� ovat v procesu 
modernizace letišt�  a dovést toto letišt�  do statutu 
mezinárodního ve�ejného letišt� . Dozor� í rada 
ulo�ila p�edstavenstvu spole� nosti zpracovat 
odbornou analýzu, na základ�  které bude z�ejmé, 
jaké kroky v tom procesu jsou nezbytné, jaké jsou 
mén�  zbytné a jaké jsou podru�né. Vedení letišt�  
okam�it�  zahájilo jednání s projektantem a 
Ú�adem pro civilní letectví o mo�nostech 

redukovat sou� asný projekt a p�esto vybudovat 
letišt�  tak, aby mohl být co nejd�íve zahájen 
ve�ejný mezinárodní provoz. První p�edb� �né 
analýzy ukazují, �e je sch� dná varianta vyu�ití 
n� které ze stávajících budov, je� by po 
rekonstrukci mohla slou�it jako prozatímní 
terminál, který by nicmén�  spl� oval veškeré 
po�adavky na odbavení. Modernizace letišt�  se 
naopak neobejde bez naviga� ního a sv� telného 
vybavení, stejn�  jako je nutná � áste� ná úprava 
stojánky pro velká letadla. Z bezpe� nostních 
d� vod� , které ovliv� ují i licen� ní � ízení, je t�eba 
oplotit areál a zajistit bezpe� ný vstup na letišt� . V 
pr� b� hu m� síce dubna by upravený projekt letišt�  
mohl mít jasn� jší obrysy a konkrétní podobu by 
mohla mít i jeho finan� ní náro� nost. „S p� vodním 
termínem dokon� ení modernizace letišt�  zatím 
nechceme hýbat. Byl bych rád, abychom naplnili 
p� vodní cíl a v roce 2015 byl zahájen pravidelný 
provoz,“ �ekl �editel Letišt�  � eské Bud� jovice 
Ladislav Ond�ich. Soub� �n �  s hledáním 
úsporn� jší varianty dostavby letišt�  zahájil 
Jiho� eský kraj proces vyhledávání strategického 
partnera, který by se na realizaci tohoto projektu 
mohl podílet. Dlu�no dodat, �e provoz letišt�  se 
p�es nep�íze�  evropských ú�edník�  nezastavil, 
letadla si cestu na jih � ech nacházejí i navzdory 
mrazivému po� así. Ohlédneme-li se za uplynulým 

������ ����������������������	 �
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rokem, pak podle statistických údaj� , které máme 
k dispozici, Letišt�  � eské Bud� jovice 
zaznamenalo více jak 8 300 vzlet�  a p�istání. 
Statistiky také dokazují stále stoupající zájem 
zahrani� ních klient� . Na Letišti � eské Bud� jovice 
p�istálo v roce 2011 v pr� m� ru jedno letadlo ze 
zahrani� í denn�  a to rozhodn�  není málo. Po� ítat 
mezi n�  m� �eme dovolenkové lety za sluncem, 
obchodní lety významných jiho� eských firem, 
sportovní lety milovník�  létání, dopravu malého 
nákladu � i p�ílet lichtenštejnské fotbalové 
reprezentace do � eských Bud� jovic. Zájem ze 
zahrani� í ale hlavn�  podpora a víra Jiho� ech�  
zavazují, abychom v našem úsilí vybudovat 
mezinárodní letišt�  vytrvali.  V roce 2005 
spole� n�  zalo�ily Jiho� eský kraj a Statutární 

m� sto � eské Bud� jovice spole� nost Jiho� eské 
letišt�  � eské Bud� jovice a.s., s cílem vybudovat v 
bývalém vojenském areálu mezinárodní 
regionální letišt� . Letišt�  � eské Bud� jovice je 
dr�itelem licence pro neve�ejný mezinárodní 
provoz, která umo�� uje p� ijímat a odbavovat 
st�edn�  velká letadla, stávající vybavení 
radioloka� ními a radiotechnickými prost�edky je 
dosta� ující jen pro lety za viditelnosti ve dne. 
Díky d� kladné rekonstrukci a modernizaci areálu 
by se Letišt�  � eské Bud� jovice m� lo stát 
standardním, p� im�� en�  velkým regionálním 
leteckým p�ístavem, který bude schopen odbavit 
deset st�edn�  velkých letadel typu Airbus 320, 
nebo Boeing 737 denn� . Ji�ní � echy p�iblí�í sv� tu 
a Jiho� eši odtud budou moci létat na dovolenou. 

Martina Vodi� ková 
tisková mluv� í Letišt�  � eské Bud� jovice 

 

*************************************************** **************************** 
Zpráva o stavu ve� ejného po� ádku za rok 2011 na území obvodu odd� lení  

policie Boršov nad Vltavou  
Na území našeho obvodu došlo, dle písemného 
sd� lení obvodního odd. policie Boršov, v uplynulém 
roce ke sní�ení trestné � innosti a zárove�  ke zvýšení 
objasn� nosti trestné � innosti. P�eva�ují trestné � iny 
majetkového charakteru, p�edevším vloupání do 
chat, chalup a rodinných domk� , vloupání a kráde�í 
v� cí z osobních automobil� , kráde�e motorových 
vozidel a kráde�e v� cí odlo�ených na volném 
prostranství.   
Celkový po� et trestných � in�  v roce 2011 byl 225, 
co� je ve srovnání s rokem 2010 o 10 trestných � in�  
mén� . V uplynulém roce se poda�ilo z tohoto po� tu 
objasnit 99 trestných � in� , co� je 44%.  
Co se týká problematiky narušování ve�ejného 
po�ádku lze konstatovat, �e v roce 2011 nedošlo 
k �ádnému záva�nému narušení ve�ejného po�ádku 
ani mimo�ádné události.   
Cht� li bychom také upozornit ob� any, aby si 
d� sledn�  zabezpe� ovali své nemovitosti. V lo� ském 
roce toti� došlo k p�ípad� m, kdy pachatelé vstoupili 
na pozemky rodinných dom�  i do samotných 
nemovitostí, kde odcizili odlo�ené v� ci. P�itom 
nepou�ili násilí, jeliko� objekty nebyly nijak 
zajišt� ny.  V p�ípad�  vyrušení majitelem pak 
vystupovali s r� znými smyšlenými historkami. Proto 
apelujeme na ob� any, aby p�edcházeli mo�né trestné 
� innosti tím, �e budou chránit více sv� j majetek 
(zamykat vchodové dve�e, gará�e a vstupy na 
oplocené pozemky).  
V zamezení trestné � innosti je také d� le�ité, aby si 
ob� ané všímali svého okolí a v p�ípad�  podez�ení, 
�e dochází k porušování zákona, toto oznámili na 
linku 158. V p�ípad�  zjišt� ní osoby pachatele volejte 
na � .tel. 974226710, 387250463 nebo 158. 
Lhostejnost a nevšímavost jen napomáhá 
pachatel� m v jejich trestné � innosti.  

Ze zprávy Policie � R, obv. odd. Boršov nad Vltavou 
zpracovala : Majerová Jana

 

V sou� asné dob�  se ve všech 
� ástech obce hromadí p� ípady 
kráde�í v� cí, a to práv�   p� ímo ze 
zahrad, zaparkovaných aut na 
soukromých oplocených pozemcích 
nebo p� ímo z rodinných dom� . 
Dochází i ke kráde�ím deš� ových 
svod�  z nemovitostí. Proto by 
policii p� i vyšet� ování pomohl 
jakýkoliv post� eh ob� an� , který by 
vedl k odhalení pachatele.  
Pokud budete mít sebemenší 
podez� ení, �e se ve Vašem okolí 
d� je n� co nezákonného, ihned 
prosím volejte policii (158 nebo 
974226710, 387250463), p� itom je 
d� le�ité si zapamatovat co nejvíce 
podrobností – podobu podez� elého 
� i dopravní prost� edek (zapsat 
SPZ) -  které jsou d� le�ité pro 
identifikaci.  
Tím, �e nebudete nevšímaví mo�ná 
p� edejdete tomu, aby zlod� j 
jednoho dne navštívil i Vás.  

 
D� kujeme všem za pomoc 

 OÚ Litvínovice 
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Díky zodpov� dným ob� an� m ušet� ila naše obec  
�ivotnímu prost � edí � adu surovin 

Naše obec u� n� kolik let poskytuje ob� an� m mo�nost t�ídit vyslou�ilé malé 
elektrospot�ebi� e prost�ednictvím tzv. E-BOXu. Nyní m� �eme p�esn�  vy� íslit, kolik 
elektrické energie, ropy, uhlí, primárních surovin a vody jsme díky tomu ušet� ili �ivotnímu 
prost�edí, stejn�  jako o kolik jsme sní�ili produkci skleníkových plyn�  nebo nebezpe� ného 
odpadu. Informace nám poskytla nezisková spole� nost ASEKOL, která pro nás zajiš� uje 
sb� r a recyklaci ob� any t�íd� ných elektroza�ízení.   
Zp� tný odb� r a recyklace jedné televize uspo�í tolik energie, kolik spot�ebuje �árovka za � ty� i m� síce 
nep�etr�itého svícení, spot�ebu ropy osobního automobilu za 22 km jízdy nebo zabrání vzniku odpadní 
vody z deseti sprchování. Tato zjišt� ní p� inesla analýza dopadu sb� ru a recyklace televizí a monitor�  na 
�ivotní prost�edí, její� zpracování iniciovala spole� nost ASEKOL. Výsledek studie jednozna� n�  prokázal, 
�e zp� tný odb� r elektroza�ízení je pro �ivotní prost�edí p�ínosný. 
Pro ka�dou skupinu elektroodpadu byly vy� ísleny dopady na �ivotní prost�edí. Výsledky studie byly 
prezentovány jako spot�eba energie, surovin, emise do ovzduší, vody a produkce odpadu.  
„Z Certifikátu Environmentálního vyú� tování“ spole� nosti ASEKOL, který naše obec obdr�ela jako 
p�ínos zp� tného odb� ru a recyklace vyslou�ilých elektrospot�ebi��  pro �ivotní prost�edí vyplývá, �e 
ob� ané naší obce v lo� ském roce vyt�ídili jen prost�ednictvím E-BOXu (umíst� n na OÚ) 23 kg ostatních 
drobných elektroza�ízení. Tím jsme uspo�ili 0,56 MWh elekt�iny, 39,62 litr�  ropy, 2,13 m3 vody. Navíc 
jsme sní�ili emise skleníkových plyn�  o 0,1 tun CO2 ekv. a produkci nebezpe� ných odpad�  o 0,44 tun. 
Kdy� si uv� domíme, �e nap�íklad osobní automobil vyprodukuje za rok provozu 2 tuny skleníkových 
plyn�  a jedna � ty�� lenná domácnost pr� m� rn�  ro� n�  spot�ebuje 2,2 MWh elektrické energie, jsou to 
impozantní � ísla a dokazují, �e i recyklace ostatních drobných starých spot�ebi�� , má p�ínos pro �ivotní 
prost�edí. Dík si tedy zaslou�í všichni, kte�í elektroodpad nevyhazují do popelnice nebo dokonce do 
p�írody, ale nosí jej do E-BOXu.    

Z výsledk�  zaslané studie spol. ASEKOL zpracovala : J. Majerová 
°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°° 

Vy� izování ob� anských pr� kaz�  od 1. 1. 2012 
 Od 1. ledna 2012 dochází ke zm� nám v agend�  ob� anských pr� kaz�  (dále jen OP).  Místem podání 
�ádosti o OP budou pouze ú�ady obcí s rozší�enou p� sobností a od tohoto data se vydávají nové typy 
ob� anských pr� kaz� . 
 

Nový typ e-OP 
Nový typ ob� anského pr� kazu se vydává od 1. 
ledna 2012 a ob� an si bude moci zvolit, zda 
bude chtít základní typ OP se strojov�  � itelnými 
údaji, nebo ob� anský pr� kaz s kontaktním 
elektronickým � ipem, který bude zpoplatn� n 
� ástkou 500,- K� . Do � ipu lze nahrát 
elektronický podpis, p�íp. další údaje, pokud tak 
stanoví zvláštní právní p�edpis. 
U základního typu dokladu není poplatek 
stanoven (výjimkou jsou ztráty, odcizení, 
poškození apod., zde je poplatek 100,- K� ).  
Zásadní zm� na bude v podání �ádosti o vydání 
OP, kdy ob� an ji� nebude vypl� ovat �ádost a 
p�edkládat fotografii, ale bude fotografován  
 ú�edníkem p�ímo na míst�  (stejné jako u 
cestovních pas� ) a místem podání budou pouze 
ú�ady s rozší�enou p� sobností, nikoli matrika, 
jak tomu bylo dosud. Stejn�  tak p�evzít 
vyhotovený doklad si bude moci ob� an pouze 
na ú�ad�  s rozší�enou p� sobností, který si ur� í 
p�i po�ízení �ádosti. U ob� an�  imobilních bude  

�ádost o OP i p�edání OP zajišt� no 
prost�ednictvím mobilního pracovišt�  p�ímo 
doma, pop�. v sociálním za�ízení apod.  
V novém typu ob� anského pr� kazu se nebude 
ji� uvád� t tzv. nepovinné údaje, jakými ve 
stávajících OP jsou  jména a p�íjmení, rodné 
� ísla d� tí, man�ela/ky, tituly a v� decké 
hodnosti. Ob� an si bude moci od ledna také 
zvolit, zda bude chtít mít v ob� anském pr� kazu 
uveden osobní stav, tento údaj bude mo�né na 
základ�  �ádosti ob� ana vynechat.  
 

OP pro d� ti do 15 let 
Novinkou od ledna 2012 bude mo�nost výdeje 
ob� anských pr� kaz�  i pro d� ti do 15 let, 
s platností na 5 let. Za tento typ dokladu zaplatí 
ob� an 50,-- K� . V tomto p�ípad�  se jedná pouze 
o mo�nost (i nadále platí povinnost vlastnit 
ob� anský pr� kaz od 15 let v� ku). Ob� anský 
pr� kaz pro d� ti do 15 let, bude d� tem mimo jiné  
slou�it i jako doklad pro cestování po státech 
EU, proto�e od � ervna 2012 nebude mo�né, aby 
dít�  cestovalo bez vlastního cestovního 
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dokladu. Zápis dít� te v cestovním dokladu 
rodi��  bude pro cesty do zahrani� í 
nedosta� ující. 
P�i vydání prvního OP (v 15 letech) p�itom 
platí, �e se �ádá nejd�íve v den dovršení 15 let 
v� ku a nejpozd� ji do 30 dn�  po dovršení této 
v� kové hranice. Pokud by toti� byla �ádost 

podána v p�edstihu (p�ed dovršením 15 let), 
jednalo by se o vydání OP ob� anu mladšímu 15 
let. Pak by platnost OP byla pouze 5 let a 
�adatel by musel také uhradit správní poplatek 
50,- K� . 
Dosavadní ob� anské pr� kazy platí po dobu 
v nich uvedenou.   

 

Chystáte se na p� evzetí nového OP ? Rozmyslete si osobní bezpe� nostní kód (BOK).  
Bezpe� nostní osobní kód je kombinací nejmén�  4 a maximáln�  10 � íslic (obdoba PINu). BOK si zvolí 
ob� an p�i p�evzetí OP, bez zadání BOK nelze OP p�edat. KÓD slou�í k autentizaci p�i elektronické 
identifikaci dr�itele OP p�i komunikaci s informa� ními systémy ve�ejné správy (ISVS). Ob� an by si 
m� l zvolit takové � íslo, které si bude dob�e pamatovat, proto�e po t�etím chybném po sob�  jdoucím 
zadání BOK se další mo�nost el. identifikace zablokuje. Odblokování provede na �ádost dr�itele OP 
neprodlen�  kterýkoliv obecní ú�ad obce s rozší�enou p� sobností za správní poplatek 100,- K� . Je-li 
OP vydáván d� tem mladším 15 let, zvolí BOK zákonný zástupce. 
K vy� ízení ob� anských pr� kaz� , � idi� ských pr� kaz�  a cestovních doklad�  je mo�no se objednat 
elektronicky na konkrétní den a hodinu na adrese www.c-budejovice.cz – elektronická obsluha ob� ana. 

OÚ Litvínovice – Majerová Jana 

*************************************************** *************************** 
……..………………………….K evidenci ps�  :..………………………………….  

Všechny zm� ny v poplatkové povinnosti je 
poplatník povinen ohlásit správci místních poplatk�  
(OÚ Litvínovice) – zánik poplatkové povinnosti, 
nap�. úhyn psa, zab� hnutí, apod., za� átek dr�ení 
nového psa atd.  V p�ípad� , �e poplatník p�išel o 
pejska a  následn�  v pr� b� hu roku si po�ídí psa 
nového, v�dy se zákonit�  jedná o zm� nu 
ohlašovacích údaj�   -  v dr�ení psa m� �e dojít ke 
zm� n�  rasy, barvy a pohlaví, zcela jist�  však bude 
jiný údaj u stá�í psa, p�íp. budou jiné rozlišovací 
znaky – tetování, � ipování apod. Aktualizované 
informace jsou d� le�ité a dr�itelé ps�  si mnohdy 
neuv� domují, �e hlášení zm� n je v jejich zájmu. 
Pokud poplatník zm� ny v dr�ení psa neohlásí, obec 
nem� �e mít ucelený p�ehled v p�ípad�  ztracených a 
nalezených ps�  (nap�. majitel za dobu dr�ení 3x psa 

vym� nil, zm� nu neohlásil, má stále p� vodní 
známku, ale ji� dávno dr�í jiné plemeno). Nejhorší 
variantou je, pokud zab� hnutý pes není ozna� en ani 
známkou. Pokud se psa nepoda�í z evidence ps�  OÚ 
takto vyhledat a vrátit majiteli, nezbývá, ne� ho 
umístit do za�ízení pro nalezené psy. Pak ale majitel 
musí po� ítat s nemalými finan� ními náklady.  
Ohlašovací povinnost p�itom vychází z OZV obce � . 
3/2003 o místním poplatku ze ps� . Znovu tedy 
apelujeme na majitele ps� , aby plnili tuto svojí 
povinnost a nahlásili jak samotné dr�ení psa, tak 
také jakékoliv zm� ny. P�edejdete tak mo�ným 
problém� m. Obec m� �e provád� t vyhledávací 
� innost na základ�  zákona � . 280/2009 Sb., Da� ový 
�ád, a tam, kde je podez�ení na dr�ení psa bez 
ohlášení, toho bude vyu�ívat.  

D� kujeme – OU Litvínovice – Majerová Jana 

��������������������������������������������������� ���������������������
…………………………..� istota ve� ejných prostranství :……………………….. 

Záva�nou problematiku v souvislosti se 
zne� iš� ováním ve�ejných prostranství se poslední 
dobou stává také z velké � ásti  p�ístup n� kterých 
nezodpov� dných „pejska�� “, kte�í  po svém psu 
nedoká�í uklidit.  Nejen, �e tím zne� iš� ují ve�ejn�  
p�ístupná místa, na která mají právo vstupovat 
všichni ob� ané, ale navíc mohou zp� sobit 
prost�ednictvím svého psa nemalé zdravotní 
problémy jiným, kte�í tyto ve�ejné prostory cht� jí 
u�ívat bez jakéhokoliv rizika. A riziko, �e si výkaly 
ps� , ale i ko� ek nev� domky donesete a� dom� , nap�. 
na podrá�kách obuvi � i jiným zp� sobem, je velká. 
Výkaly zví�at toti� mohou být, a to zejména pro d� ti, 
nebezpe� né svými choroboplodnými zárodky.  Proto 
je velmi nezodpov� dné, kdy� jsou psí exkrementy 
ponechány majitelem psa na volném ve�ejném 

prostranství, mnohdy dokonce bezostyšn�  i na 
chodníku.  Velkým problémem je také ko� i� í trus. 
Ko� ky se pohybují voln� , proto je t� �ké zabránit 
jejich vyprazd� ování doslovn�  kdekoliv.  A práv�  o 
záva�nosti onemocn� ní, z�ejm�  z ko� i� ího trusu, se 
nedávno p�esv� d� ili i v Litvínovicích rodi� e dít� te, 
navšt� vujícího místní mate�skou školu.   
Pokud majitel psa neuklidí exkrementy po svém psu, 
m� �e být jeho jednání kvalifikováno jako p�estupek 
proti ve�ejnému po�ádku podle § 47 odst. 1 písm. d) 
zákona � . 200/1990 Sb., O p�estupcích. 
Samoz�ejmostí pro majitele ps�  by m� lo být po 
svém psu uklidit to, co p�i procházce na ve�ejném 
prostranství zanechal. Na OÚ obdr�í ka�dý pejska�, 
který o to má zájem, i v pr� b� hu roku bezplatn�   
sá� ky na psí exkrementy.

OÚ Litvínovice – Majerová Jana 
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…………………………………………………ODPADY……………………………………………………. 

Senát projednává návrh, kterým se zm� ní zákon � . 
565/1990 Sb., O místních poplatcích a m� l by 
vstoupit v platnost pravd� podobn�  v pr� b� hu 
letošního roku. Do p�ipravované novely se dostane 
mnoho zm� n – nap�. povinnost platit místní poplatek 
za komunální odpad (KO) by nastala i u cizinc�  a 
vlastník�  byt�  a RD, kde není nikdo p�ihlášen 
k trvalému pobytu.  Dále by tento zákon m� l vyjít 
vst�íc obcím ve smyslu výpo� tu sazby poplatku, tzn, 
poplatek bude vycházet ze skute� ných náklad�  obce 
na odpadové hospodá�ství  - uva�uje se, �e horní 
hranice poplatku bude bu�  zvýšena � i dokonce 
nebude zákonn�  ur� ena v� bec. Výdaje na provoz 
odpadového systému ka�doro� n�  rostou a jinak tomu 
nebude ani letos (a to i v d� sledku zm� ny týkající se 

dan�  z p� idané hodnoty).  Pokud p�ipravovaná novela 
zákona o místních poplatcích dovolí zvýšit místní 
poplatek za svoz komunálního odpadu, lze o� ekávat, 
�e mnoho obcí a m� st této mo�nosti vyu�ije a 
poplatek pro následující poplatkové období 2013 
zvýší.  Do výpo� tu sazby poplatku se bude ale 
zahrnovat pouze výdaj na net�íd� ný KO (tj. domovní 
odpad z popelnic) a okruh poplatník�  se po novele 
zv� tší, tak�e k dramatickému navýšení poplatku 
nemusí v kone� ném d� sledku dojít.  Do jisté míry 
bude zále�et i na ob� anech, jak d� sledn�  doká�í 
vyt�ídit, p�íp. jinak zu�itkovat (nap�. biol. odpad) 
domovní odpad a tím sní�it náklady, ze kterých se 
poplatek za KO bude vypo� ítávat.                                                                                    

OÚ Litvínovice – Majerová Jana 
*************************************************** *************************************************** *** 

����������������������������� �! �
 

Sb� r probíhal v pr � b� hu m � síc �  b � ezna a dubna formou p � istavení mobilních 
kontejner �  na jednotlivá stanovišt � . SEZNAM STANOVIŠ �  je ji� stabilní a bude 
platit i pro další organizování sb � ru biologického odpadu:  

 

M O K R É :                                                       
- u kone � né MHD (rybní � ek) 
- u staré hasi � árny (nádr�) 
- u h � išt �  
 

Š I N D L O V Y   D V O R Y :   
- hráz rybníka 
- u základní školy 
 

L I T V Í N O V I C E :  
- pod rybníkem (lok. Za Humny)                                        
- v zahrad �  pohostinství „U Zlaté 
stoky“  
-  na parkovišti v zatá � ce  
(u zrcadla) 
 

  
 
 
Je nám ovšem moc líto, kdy� i p�es snahu obce umo�nit 
ob� an� m v pr� b� hu celého roku odkládat bezplatn�  
biologický odpad (mobilní sb� r – jaro, podzim/skládka 
Šváb� v Hrádek – celoro� n� ) stejn�  dochází  k vývoz� m 
trávy a v� tví do volné p�írody. Nyní se tak bohu�el d� je 
v Šindlových Dvorech v lokalit�  „Pod Lesem – za stokou 
u zahrádek“.  

Sb� r organiz uje obec  z d a r m a  
pro ob � any všech t � í � ástí obce. 

(tj.fyzické osoby), 
V �ádném p � ípad �  pro podnikatele!  

 

Do budoucna bychom cht � li d � razn �  
po�ádat ob � any,  

aby do kontejner �   neodkládali velké 
v� tve  - je t � eba je roz � ezat na menší !!  

 

Upozor � ujeme, �e pokud budou v � tve 
p� esahovat nebo kontejner nep � jde 

uzav � ít, v takovém p � ípad �  p � estane 
obec svoz organizovat.  
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VYHLÁŠKA  
o prázdninovém provozu MŠ Šindlovy Dvory a MŠ Litvínovice  

MATE	 SKÁ ŠKOLA Šindlovy Dvory  
bude o hlavních prázdninách v provozu takto :  

� ERVENEC : uzav� ena  
SRPEN :  13.8. - 31.8.2012  
V provozu bude pouze jedna t�ída do max. po� tu 28 d� tí,  
otev�eno denn�  od 7.00 do 15.00 hod.  
P�ednost mají d� ti zam� stnaných rodi�� .  
Mate�ská škola Litvínovice bude celé prázdniny uzav�ena.  
Rodi� e d� tí z MŠ Litvínovice mohou vyu�ít té� provozu v MŠ Š. 
Dvory. 

Základní škola a mate� ská škola Šindlovy Dvory 
tel.: 387 203 577   e-mail: ruzickova@zssindlovydvory.cz,   www.zssindlovydvory.cz 

*************************************************** ******************* 

P� ÍSP� VKY NA POKRA� OVÁNÍ…… 
O chytrém zahradníkovi, aneb jak dosáhnout harmonické p� írodní zahrady. 
Díl � tvrtý - Zpravoko� e� ování a p� stování ze semínek 
Nastalo období sázení strom� . Jsem ráda, �e mohu o zpravoko�e� ování psát práv�  
te� , proto�e jestli dostane šanci na zdravý r� st alespo�  jeden strom, tak to stálo za 
to. � lánek je netradi� ní a mnozí s ním nebudou souhlasit, ale prosím, zkuste se 
nad ním zamyslet spolu s 3. dílem o roubování.  
Jsou zatím známé 2 metody. Jedna je spíše pro p� stitele. Poradím Vám ten 
jednodušší zp� sob, jak postavit na vlastní nohy Vaše mladé stromky. Pokud máte 
starší stromy, nebo stromy s roubem vysoko nad zemí s tím u� nic nedoká�ete a 
nechte stromy �ít tak, jak jsou. U t� ch ostatních to jde. TAK�E:  

Pokud si budete kupovat nové strome� ky, tak si kupte  
odr� du, která Vám vyhovuje, ale aby byla naroubována 
na podno�i co nejní�e u ko�en� . Zasadíte je p�esn�  
proti zásadám, co Vám �eknou v zahradnictví, to jest 
roub zasadíte do zem� . Jestli je to mo�né tak, aby zem byla ješt�  cca 5-10 cm 
nad roubem (tam Vám vzniknou pravé ko�eny). S pravd� podobností 95% Vám 
naroubovaný vršek pustí vlastní ko�eny. A� je bude mít dostate� né, tak se sám 
odpojí od podno�e a podno� uhyne. Jak to poznáte? Podle toho, �e asi tak 
nejpozd� ji druhým rokem Vám strom bu�  v� bec nezakvete, nebo jen velice 
málo, proto�e veškerou sílu dá do tvorby vlastních ko�en� . Nelekejte se, je to 
p�echodné, neznamená to �ádné zplan� ní stromu. Uvedený stav m� �e trvat a� 2 
roky (to znamená, �e v daném období nebudete mít �ádné nebo jen málo 
plod� ). Nebojte se, to jen strom sbírá síly a tvo�í vlastní ko�eny. Pak Vám u� 
poroste do krásy (za� ne i rychleji r� st) a bude plodit dostate� n� .  

Co získáte? 
1.    Strom (odr� du) kterou chcete, ale odoln� jší proti všemu a na vlastních ko�enech 
2.    Strom, který nikdy nemusíte st� íhat 
3.    Strom s dostate� ným mno�stvím plod�  (mnozí se bojí, �e jich bude málo) já zatím p�ekonávám fázi 
tvorby vlastních ko�en� , ale od stejn�  „posti�ených“   zahradník� , kte�í jsou dál, mám potvrzeno, �e úroda 
je bohatá 
4.    Strom, který Vám nikdy nebude od podno�e obrá�et planými výhony 
5.    Strom krásný, ale veliký – proto je to strom (zva�te proto jejich mno�ství na zahrad� ) 
6.    Strom, který i kdy� v mládí stromu (asi do 6 let stromu) náhodou omylem posekáte, tak Vám znova 
naroste stejný a za pár let (cca 4 roky)  v� bec nepoznáte, �e to byl jen useknutý pahýl. 
Pokud máte strome� ky � erstv�  zasazené (do roka) – m� �ete je vykopat a zasadit uvedeným zp� sobem, 
nebo pokud máte roub nízko u zem� , m� �ete u stromu navršit kope� ek hlíny, kterým roub p�ekryjete. 
Získáte také pravoko�enný strom. Jen nezapome� te. �e Vám mo�ná další 2 roky nezaplodí – je to v 
po�ádku. 
Pro úplné odvá�livce mám ješt�  jeden zp� sob, jak získat zdravý svobodný strom, ale trvá to 6 -8 let ne� 
zaplodí (u merun� k a broskví asi za 5 let). 

INFORMACE 
K  � IŠT� NÍ  KOMÍN 	  

V tomto období op� t v naší 
obci zajiš�uje pravidelné 
kontroly, � išt� ní a revize 
komín�   pan Martin Straka.  
Kdo v lo� ském roce 
nenahlásil zájem o tyto 
kominické  slu�by p�es OÚ, 
m� �e oslovit kominíka p� ímo 
na tel. � . 734 333 673. 

OÚ Litvínovice 
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Zasa
 te si strom ze semínka. 
Vyberte si plody, které Vám 
chutnají a zasa� te asi 10 
semínek, nejlépe na místo, 
kde bude pozd� ji r � st strom 
(a�  ho nemusíte p�esazovat a 
a�  si zvyká u� od mala). 
Klidn�  všechny semínka 
zasa� te cca 0,5m od sebe, 
ozna� te si místo ty� kou (nebo 
si je m� �ete ten první rok 
p�edp� stovat v kv� tiná� i).Pak 
� ekejte, ne� trochu vyrostou a 
poprvé rozkvetou. Jestli Vám 
rozkvete více ne� polovina 
strome� k�  najednou ve 
stejném roce, m� li jste št� stí a 
ani jeden nebude planý a 
m� �ete je rozdávat. Jestli 
Vám zakvetou 2-3 a ostatní 
ne, tak ty co zakvetly, 

vykopejte, nebo po�e�te (je nutné do pa�ezu ud� lat zá�ezy, jako kdy� 
krájíte dort na kousky - takhle strome� ek zahubíte, jinak by obrazil od 
ko�en�  - n� komu se to m� �e zdát drsné, ale v p�írod�  to tak n� kdy 
chodí, stejn�  by na té hromad�  nemohly �ít všechny). Pro�  musíte 
vyhodit práv�  ty rozkvetlé? Oni jsou to s velikou pravd� podobností 
plá� ky - ty jsou nej�ivotaschopn� jší a ty my práv�  nechceme. Ty co 
zakvetou p�íští rok, tak to jsou práv�  ty, pro nás nejlepší stromy 
(kvalita plod�  i odolnost je vyvá�ená). Ty co vykvetou ješt�  a� další 
rok, tak ty je pot�eba zlikvidovat také (mají velikou úrodu, ale jsou 
choulostiv� jší). Uvedenou metodu jsem ješt�  zjednodušila, ale zatím 
nemám výsledky ve form�  plod� , tak se o ní nebudu zatím zmi� ovat 
(zájemc� m mohu vysv� tlit).  
P� stování ze semínek má obrovskou výhodu. Je to tak trochu 
dobrodru�ství - v� bec netušíte, co Vám z toho vyroste, a v�� te mi, 
budete se na to t� šit. No a ta nejv� tší výhoda je, �e si m� �ete uvedenou 
odr� du pojmenovat, jak chcete (na tu u� se nevztahují autorská práva 
šlechtitel� ). Tak�e � asem se m� �ete chlubit nap�. s jablky se jménem 
Vašich d� tí. Naše d� ti velice bavilo, p�edp� stovat si strom a tak máme 
nashi hrušku Ríšu a Našinku. 
P�eji Vám hodn�  krásných zdravých strom�  na zahrad� , ve kterých se 
budou schovávat ješt�  i Vaše vnou� ata.      

P� íšt�  si povíme o podmínkách pro plození u strom�  a ke��  – opylování …   Adriana Kašparová 
*************************************************** **************************** 

N� co z historie  …….kaple Mokré -  pokra� ování (6)  
P A M �  T N Í   K N I H A  Obce  Mokré 
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T� �ký b � �ecký KROS  z � eského  Krumlova do Litvínovic
Kdy� jsme p�ed 13 lety v nultém ro� níku 
vymýšleli kone� nou podobu dnešní trasy 
b� �eckého závodu z � . Krumlova p�es Kle�  a 
Kluk do Litvínovic, tak nás nenapadlo, �e b� h 
nabyde takové popularity mezi sportovci. 
Letos stálo na startu dlouhé trati rekordních 87 
závodník�  a k tomu na krátké dalších 9 borc� . 
Dnes,  po 12. ro� níku, m� �eme sm� le dodat: 
"máme na sv� t�  nejt� �ší krosový b� h v ji�ních 
� echách". Práv�  dokon� ený ro� ník nás pot� šil 
rekordní ú� astí 87 závodník�  a také 
poko�eným tra� ovým rekordem. Závodu se 
zú� astnilo také 9 atlet�  z našich obcí. Vít� zný 
David Houska z Rudolfova si poradil s 28 km 
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dlouhou tratí a tém��  852 nastoupanými metry 
za 2 hod. 08,46 minut! V novém tra� ovém 
rekordu. 
Náš závod budí také pozornost médií dokonce i 
TV.  Ji� uva�ujeme nad dalším ro� níkem a 
chceme poskytnout závodník� m a jejich 
doprovodu co nejlepší servis. Také si hrajeme s 
myšlenkou, �e na krátké trati vyhlásíme p�ebor 
hasi��  v p�espolním b� hu. I naši záchraná�i 
musí být v dobré kondici.  
Na záv� r bych velice rád pod� koval všem, co 
nám p�i organizaci a po�ádání závodu pomáhali. 
A také všem, p�evá�n�  místním sponzor� m.  

Roman Medek 
*************************************************** *************************** 

 Obecní ú� ad Litvínovice a Motorest Pegast  zve všechny na 
13. ro� ník sout� �e ve va� ení kotlíkového guláše, který se 
uskute� ní dne 9.6.2012 od 12.00 hodin v zahrad�  

pohostinství v Litvínovicích. Pro sout� �ící je p� ipraveno 15 varných stanoviš� . Zájemci, kte� í 
cht� jí prov�� it svoje kuliná� ské um� ní se zaregistrují do 31.5.2012 na OÚ Litvínovice, Šindlovy 
Dvory 22, tel. 387203480, e-mail : podatelna@litvinovice.cz. Zde ú� astník zaplatí registra� ní 
poplatek ve výši 100,- K� . Podmínky sout� �e budou zve� ejn� ny na www.litvinovice.cz, 
v pohostinství „U Zlaté stoky“ v Litvínovicích, p� íp. na výv� skách.  

      s d� tskou diskotékou                
      2. � ervna 2012  
      od 14.00 hodin  

              na parkovišti u obecního ú�adu v Šindlových Dvorech. 
…………….L I T V Í N O V I C K É    � E N Y……………….. 
Litvínovické �eny pro vás  po�ádají mnoho kulturních akcí i v tomto roce. N� jaké ji� prob� hly, ale ješt�  
jich spoustu pro vás plánujeme. Nabízíme stru� ný p�ehled akcí, kterých se m� �ete v letošním roce 
zú� astnit. 
P� EHLED AKCÍ v roce 2012 
30.-31.3.    Lajtnovický  bazárek  
30.4.           � arod� jnice 
5.-6.10.      Lajtnovický  bazárek 
3.11.           Zájezd – p� edváno� ní  nákupy  Linz – IKEA a p� ilehlé   
                   nákupní  Haid centrum                                                                                                                                   
10.11.         Posvícení – hraje  K-KLUB 
2.12.           Adventní  trh  
8.12.           Mikulášská   nadílka- hraje  p. Maxa 

Neváhejte a navštivte naše internetové stránky:  http://litvinovicke-zeny.webnode.cz/ 
Zde naleznete v�dy aktuální informace. 

 

Pod� kování 
Mate�ská škola v Litvínovicích by touto cestou cht� la pod� kovat litvínovickým �enám za finan� ní 
sponzorský dar ve výši 28.858,- K�  – výt� �ek z adventních trh� , za který jsme d� tem koupili nová 
lehátka, která jsou p� kn�  barevná, lehká a d� tem se na nich dob�e spí. Ješt�  nám zbylo na nové šatní 
sk�í� ky pro d� ti, které jsou také velmi p� kné, prostorné a barevn�  slad� né s ostatním nábytkem v MŠ. 
 Za všechny d� ti z MŠ v Litvínovicích d� kuje vedoucí u� itelka Bc. Alice Pitrová. 
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*************************************************** ***************************  
Informace pro ob� any o mo�nosti 
bezplatného � ešení spor�  s finan� ními 
institucemi p� es státem z� ízeným arbitrem : 

 

Mnoho spot�ebitel�  nemá dostate� né informace o svých právech  a mo�nostech ochrany a jejich 
prosazování. Institut finan� ního arbitra byl  v � R z�ízen v roce 2003 a od 1.7.2011 je p�íslušný 
k rozhodování dalších spor� , tedy i spor�  ze spot�ebitelského úv� ru. Finan� ní arbitr je zákonem z�ízený 
orgán, který bezplatn�  rozhoduje spory mezi zákazníky (spot�ebiteli) a finan� ními institucemi. Hlavním 
posláním finan� ního arbitra je zajišt� ní rychlého, bezplatného a efektivního vy�izování spor�  mezi ob� any 
a finan� ními institucemi, nap�. :  spor zákazníka s bankou o správnosti zaú� tované platby nebo p�i zneu�ití 
platební karty neoprávn� nou osobou, spor dr�itele p�edplacené karty jízdného s provozovatelem ve�ejné 
dopravy, spor v�� itele o odstoupení od úv� rové smlouvy nebo spor o výši poplatku za p�ed� asné splacení 
úv� ru, spor s investi� ní spol. o správnost ú� tovaných poplatk� .  
	 ízení p�ed finan� ním arbitrem se zahajuje na návrh zákazníka. Návrh lze podat písemn�  poštou, 
elektronicky (e-mailem opat�eným zaru� eným el. podpisem, nebo prost�ednictvím datové schránky), 
osobn� , � i ústn�  do protokolu v sídle Kancelá�e finan� ního arbitra.  
Ob� ané se mohou na finan� ního arbitra obracet také s dotazy, které se týkají jeho � innosti. 
K usnadn� ní podání návrhu je na stránkách finan� ního arbitra k dispozici formulá� : 
www.finarbitr.cz/cs/financni-arbitr-formulare-ke-stazeni.html. v� etn�  vzorového formulá�e návrhu. 
Kontakt : Kancelá� finan� ního arbitra, org. slo�ka státu 
Sídlo : Legerova 1581/69, 110 00 Praha 1 
tel.: 257042094 / fax.: 257042089 
e-mail: arbitr@finarbitr.cz 
            www.financniarbitr.cz 
facebook: http://www.facebook.com/FinArbitr  
datová schránka :qr9ab9x  

 
 
Ú� ední hodiny : 
PO – � T  : 8.30  -  15.30 hod. 
PÁ   :         8.30  -  14.30 hod.  
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�  Letního a zimního oble� ení /dámské, pánské, d� tské/ 
�  L� �kovin, prost� radel, ru� ník� , ut� rek, záclon, Látky - minimáln �  1m2,  
                  (prosíme, nedávejte nám od�ezky a zbytky látek !) 
�  Domácí pot�eby - nádobí bílé i � erné, skleni� ky- vše nepoškozené 
�  Pe�í, pé�ových a vatovaných p�ikrývek, polštá��  a dek 
�  Obuv a hra� ky –nepoškozenou a kompletní 

V� ci, které nem� �eme vybírat : 
�  ledni� ky, televize, po� íta� e a jinou elektroniku, matrace, koberce – z ekologických d� vod�  
�  nábytek, jízdní kola a d� tské ko� árky - ty se transportem znehodnotí 
�  zne� išt� ný a vlhký textil 

V� ci prosíme zabalte do igelitových pytl�  � i krabic, aby se transportem nepoškodily. 
B����
��	E�������
������	�������FG=:;FHG;�

"���.�������I���������6�JJJ�������	������������K*� tel. 603287387, 224316800, 224317203�

 

FA  KANCELÁ �  FINAN� NÍHO ARBITRA 
 ORGANIZA � NÍ SLO�KA STÁTU 
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PROVÁDÍME: 
·  Opravy automobil�  
·  Opravy motocykl�  
·  Montá� ta�ných za�ízení 
·  Diagnostika vozidel koncernu VW 
·  Pneuservis osobních automobil�  a 

malých dodávek 
·  P�íprava a provedení STK   

 
NAJDETE NÁS 

 
tel: 605439887, 723769795 
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-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Obecní ú�ad Litvínovice, Šindlovy Dvory 22, 370 01 � eské Bud� jovice, tel./ fax. 387 203 480, 
e – mail : podatelna@litvinovice.cz,, internetové stránky : www.litvinovice.cz, 

Ú�ední dny na OÚ : PO, ST:  8.00 – 17.00 hod. / ÚT, � T, PÁ : 8.00 – 13.00 hod.


